
 

 

Årsmelding 2022 for Syklistenes Landsforbund 

avdeling Alta 

 

 

 

 

 

 

 

 



Innledning 

Foreningens formål:  

 

SLF Alta skal ivareta alle syklisters behov og interesser. Alta har et svært aktivt og 
synlig sykkelmiljø med hverdagssyklister og terrengsyklister - sommer og vinter. Svært 
mange er med på begge arenaer. SLF Alta vil dermed avspeile Altas særpreg med sitt urbane 
og bynære vei- og stinett som benyttes av mosjonister og til daglig ferdsel.   
  
SLF Alta skal fronte fokusområdene til SLF sentralt ved å gjøre hverdagen enklere 
for hverdagssyklister - som velger sykkel til og fra jobb, skole og andre reisemål. 
Finnmarkinger er glad i naturen, og mange bruker også sykling som rekreasjon og 
fritidssyssel. Innenfor tur- og terrengsykling vil SLF Alta samarbeide med relevante aktører og 
grunneiere slik at interessekonflikter forebygges.  
  
Vår målsetting med SLF Alta er at enda flere skal få lyst til å velge sykkel på alle sine reiser i 
Alta - hele året. Sykling gir bedre helse, det gir økt trafikksikkerhet, bedre miljø og det gir 
gladere og lykkeligere mennesker og samfunn. 
 

 

Styret 

Styret ble valgt ved årsmøtet for 2021.  

Styreleder: Gjermund Pleym Wik 

Styremedlemmer: Per- Kåre Jakobsen, Iris Helen Svaleng og Karina Kroken. 

Varamedlem: Øystein Røsland 

 

 

Medlemmer:  

Vi har 20 betalende medlemmer i Alta.  

 

Møter og aktiviteter.: 

Det ble avholdt et fysisk møte i 2022, sammenholdt med årsmøtet. Dette skjedde på Thon hotell, 

hvor det innledningsvis var det et åpent møte om sykling. Dels skyldes mindre fysiske møter 

pandemien.  

 

Det har vært gjennomført flere sykkelaktiviteter i 2022 i samarbeid med Alta kommune. 

Økt trafikksikkerhet  

- ved snarveier og turstier, samarbeid med Alta kommune om å drifte bilsperrer  



 

 

Etter innspill fra SLF Alta har kommunen satt ut sperresteiner for uønsket motorisert ferdsel på 

utvalgte steder rundt omkring i Alta.  



 

Bildet viser de stedene sperrestein er satt ut hver vår – og må flyttes til siden igjen hver høst pga 

brøyting, strøing og kjøring av skispor. 

 

 

 

 



 

Sykle til jobben 2022  

 

Alta kommune spanderte nok et år deltakeravgift på alle innbyggere over 15 år i kommunen. 

Oppslutningen gikk noe ned, som kan skyldes pandemiske forhold.  

 

Digital brosjyre om sykkelbyen Alta lansert 

Sykkelbyen Alta (visbrosjyre.no) 

 

Frivillighetsdagen/ SLF 75 år jubileum

 

 

 

https://www.visbrosjyre.no/sykkelbyen_Alta/WebView/


 

 

 
 

 
 

Sykkelkortesje fra Lathari, via Altagårdshagen, Alta vidergående skole og endte opp på 

sentrum. Ca 600 barn og unge startet fra Lathari. 



 
 

 

 

 

 

 

 

 



Sykkelmek 

-  Opplæring av elever ved Alta videregående skole.  

 

SYKKELMEKANIKK
DRIVLINJA

 
 

Vi mottok støtte fra Syklistforeningen for å kunne lønne de 3 sykkelreparatørene som stilte 

1,5 dag til opplæring av videregående elever.  

Sykkelfix 

Alta ungdomsskole 

 



 

Alta kristne Grunnskole (AKG) 



 

Var det behov for en sykkelsjekk da? Her er stålkordene i dekket begynt å bli synlige = ikke mere 

dekk igjen. 



 

 

Barn i kø ved Kaiskuru skole. 

 



 

Barn i kø ved Elvebakken skole. 

I 2022 måte vi hente inn private personer for å bistå med sykkelfix, mot at SLF Alta fikk de forhandlet 

fri fra jobben sin.  

 

Hver 4. sykkel var i for dårlig stand. 500 barn fikk sjekket sykkelen sin.  

 

Sykkelkonferanse Hamar 

Her ble det også kåret årets sykkelbyer, etter at innbyggere har stemt frem og gitt poeng for hver by.  

Alta kom på 4. plass ☺, etter Stavanger, Kristiansand og Grimstad. 



 



- Hjertesonemarkeringer 

 

 

Varaordfører Jan Martin Rishaug ble også med ut, og delte villig ut tomler både opp og ned til de som 

gikk, syklet evt kjørte bil. 

 



- Sykle til skolen kampanje, vår og høst – alle skoler. 

 

- Både SLF Alta og Alta kommune gikk sammen om å skrive en god artikkel om sambruk av 

løyper (fatbike, ski, truger osv) og utfordringer og muligheter for alle parter rundt dette. 

Stiforvaltning i vinterland | Gode idrettsanlegg Dette kan lese om på hjemmesiden til «Gode 

Idrettsanlegg» hvor momentene til inspirasjon for andre er lagt ut. 

 

Økonomi 

• Regnskap 

Pr 1.1.22: 8357,55 

 

23.3.33, utgift møterom Rainbow Nordlys hotels AS: -3715  

Saldo: 4642,55 

 

8.6.22 Inntekt: SLF, tiltak 5000,- 

8.6.22 Inntekt SLF, drift 7110,- 

Saldo:  16 751,05 

 

Pr 31.12.22: 16 751,05 

 

 

• Budsjett/ handlingsplan 2023 

 

Årsmøte med åpent sykkeltemamøte, med servering. 

Evt servering ved aktuelle annonserte befaringer 

 

Andre aktiviteter 

- Initiativ til innspill til mobilitetsstrategi, Alta kommune 

- Forslag på premier til Sykle til jobben? 

- Kursing av elever ved Alta videregående skole – igjen? (kostnad 5 000) 

- Skilting av sykkelruter? 

- Sykkelkurs for fremmedspråklige i samarbeid med AIK? 

 

Alta, 22.3.23 

I styret for SLF avd Alta 

_______________________________________ _____________________________________ 

Gjermund Pleym Wik     Iris Helen Svaleng 

________________________________________ _____________________________________ 

Karina Kroken      Per Kåre Jakobsen 

(elektroniske signaturer) 

https://www.godeidrettsanlegg.no/verktoy/stiforvaltning-i-vinterland

